
Schriftelijke vragen ex artikel 23 reglement van Orde 

 

Geachte voorzitter, 

 

De fractie geborgd gebouwd heeft de laatste weken veel mails ontvangen van verontruste burgers, 

ondernemers en belangenvereniging over het Zuidlaardermeer en Kieldiep. 

Uit gevoerde gesprekken kwamen de volgende zaken naar voren. 

a. Diepgang Kieldiep 

De diepgang Kieldiep is niet meer volgens de gestelde norm van 1,32 tot 1,56 m, waardoor 

vele recreatieschepen geen gebruik kunnen maken van deze vaarroute. Eerder zijn hierover 

zorgen geuit. Zo zijn door het watersportverbond en de fractie geborgd gebouwd hierover 

vragen aan u gesteld. 

b. Toenemende overlast van waterplanten. 

Er wordt grote overlast ervaren van het oa. explosief groeiende fonteinkruid nabij de 

woonwijken en de havens rondom het Zuidlaardermeer.  Dit is door het Groninger Landschap 

en naar we moeten aannemen ook door het Waterschap Hunze en Aa’s vastgesteld. 

Recreatieschepen kunnen hierdoor onverhoopt vast lopen. Het fonteinkruid verwordt ook 

elders in Nederland tot een hoogst hinderlijk fenomeen. 

 

Onze vragen aan U:  

1. Kunt u bevestigen hetgeen door de burgers, ondernemers en belangvereniging wordt 

beweerd dat het Kieldiep niet meer aan de gestelde normen voldoet?  Zo niet waarom is dit 

dan het geval? 

2. Indien de diepgang van het Kieldiep niet meer voldoet volgens de normen, wat betekent dit 

dan en wat zijn dan de financiële gevolgen? 

3. Is er een periodiek meetprotocol m.b.t. diepgang Kieldiep en is dit ook openbaar? 

4. Kunt u bevestigen dat waterplanten in de woonwijken, watergangen en havens - zoals het 

fonteinkruid-  op een diepte rond 1,43m groeien? Strookt de groei van hinderlijke 

waterplanten met de doelstellingen zoals verwoord in het integraal maatregelenplan 

Zuidlaardermeer (IMZ)? 

5. Behoeft het  IMZ aanpassing teneinde de negatieve effecten van waterplantengroei in de 

havens, kanalen en woongebieden niet te verergeren? 

6. Klopt het bericht dat gemeente Midden Groningen al begonnen is met het inzetten van 

maaiboten? Verwacht het waterschap Hunze en Aa’s vergelijkbare maatregelen te treffen 

voor de gebieden waar het waterschap voor verantwoordelijk is? 

Graag zouden we de antwoorden voor onze commissie overleggen van 22 september aanstaande 

willen ontvangen. 

 

De fractie geborgd gebouwd 

Hans Haerkens & Bert Jan Bruning 


